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扶康會及康融服務有限公司再度
獲頒「十八區關愛僱主獎」
「2015國際復康日開幕典禮」已於2015年12月5日舉行。大會今年繼
續舉辦「十八區關愛僱主」嘉許禮及新增「十八區關愛僱主連續五年
大獎」，表揚社區內聘用殘疾人士的僱主，提高社會大眾對殘疾人
士工作能力的認識。

扶康會本年獲頒「十八區關愛僱主連續五年大獎」，以嘉許本會持
續聘用殘疾人士就業。而旗下的社會企業—康融服務有限公司，亦
再度獲頒「十八區關愛僱主獎」，表揚本社企鼓勵殘疾人士投入社
區工作。

本會將繼續聘用不同類別的殘疾人士，並按他們的能力及需要，安排
合適的工作、提供配套設施、培訓及指導，讓他們能在工作間發揮所
長，藉以促進殘疾人士平等就業。
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Fu Hong Society and Hong Yung Services Limited were 
awarded “18 Districts Caring Employers Award” again

The opening ceremony of “International Day of Disabled Persons 2015” was completed on 5 
December 2015. “18 Districts Caring Employers Award” cum “Special Award for being    
awarded for 5 consecutive years or above” were presented this year, in order to praise 

employers in the community hiring persons with disabilities and enhance the awareness of the 
public about their working ability. 

Fu Hong Society was awarded “18 Districts Caring Employers Special Award for being awarded for 5 
consecutive years or above” for employing persons with disabilities actively. Additionally, the social 

enterprise of the Society, Hong Yung Services Limited, was also awarded “18 Districts Caring Employers Award” again due to 
encouraging persons with disabilities to work in the community. 

The Society will continue to hire a variety of persons with disabilities and arrange them to suitable jobs according to their 
abilities, offering them supplementary facilities, training and guidance. We believed that they can show their talents 
in the jobs so as to enhance equal employment opportunity for persons with disabilities.




